
Waarde VIBA, 
beste leden, geacht bestuur, 

Het leven is gekenmerkt door wisselend ‘binnen komen en weg gaan’. Het is 
niet anders.


Bij deze nu wil ik, ooit oprichter van de VIBA, mijn warme dank aan de 
scheidend voorzitter Michel Post tot uitdrukking brengen.

Dank en bewondering voor Michel’s creativiteit, elan en diplomatie !

Als actief VIBA-lid al lang geleden, jaren lang zeer zorgvuldig werkende 
secretaris van de VIBA- werkgroep Harmonicale Ellips, succesvol baanbreker 
voor het bouwen met stro, strobalen en stroleem, was hem het 
voorzitterschap van de VIBA volledig toevertrouwd. En dit heeft Michel, 
naast zijn fantasievol en rijk werk al architekt, ook volledig waar gemaakt.

Dus nogmaals alle dank voor de uitstekend vervulde bestuursfunctie en 
allerbeste wensen voor het verder werken binnen de wereld van de Bouw, en 
goede gezondheid !


Het bestuur stelt voor bestuurslid Reinoud Keesmaat, Reinoud, de Groene 
Architect als nieuwe voorzitter.

Ik stelde het zeer op prijs, dat Reinoud, na toetreding tot het VIBA-bestuur, in 
der tijd 

per e-mail naar mij toe kwam, met de vraag naar principes ivm IBA en VIBA.

Ik wens de nieuwe voorzitter in elk geval heel veel inzicht in een Integrale 
Bio-Logische Architectuur en een duidelijke blik in de toekomst, gepaard met 
creativiteit en doorzettingsvermogen toe !

Dit in een tijd, waar gezondheid, milieubesef en duurzaamheid door 
economische belangen  mogelijk meer dan ooit, voor menige power-groepen 
eerlijk geen drijfveren zijn voor het produceren en vermarkten.


Een VIBA-secretaris, waarvoor een urgente vraag, ontmoet dus een 
fantastische uitdaging voor het mede vormgeven van het reilen en zeilen van 
de in Nederlandstalig gebied eerste vereniging voor de broodnodige 
verandering van de bouwwereld naar gezondheid, duurzaamheid en 
harmonie toe !


Ik wens de VIBA het allerbeste voor een continue, voortvarende en 
doorzettende ontwikkeling toe !!!


Peter Schmid. 

Erdoősmecske en Pecs, Hongarije, zondag, 3 september 2023


